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Geachte mevrouw Gielis, 
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Op 20 november 2022 heeft u raadsvragen ingediend over de aanbesteding exploitatie gemeentelijke 

binnensport- en sociale accommodaties Lansingerland. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

De overgangstermijn van nu tot 1 januari 2023 is kort. Hoe kunt u waarborgen dat de overgang soepel 

verloopt? 

Antwoord 

Om de overgang soepel te laten verlopen is een onderdeel van de opdracht het opstellen, laten goedkeuren 

en uitvoeren van een implementatie plan vanaf gunning tot de overgang van 1 januari 2023. Dit is dan ook al 

in volle gang, in nauw overleg met team Exploitatie van Domein Ruimte & Economie. 

 

 

Vraag 2. 

Zijn er op korte termijn nog problemen te verwachten op financieel of personeel vlak?  

Antwoord 

Betreft de gunning van de aanbesteding exploitatie gemeentelijke binnensport- en sociale accommodaties 

Lansingerland zijn op financieel of personeel vlak op korte termijn geen problemen te verwachten.  

Voor het personeel van Sportfondsen is de wet “overgang van onderneming” opgenomen in de opdracht. 
Concreet betekent dit dat de nieuwe exploitant alle medewerkers die ten tijde van de overname werkzaam 

zijn binnen de voorzieningen een arbeidsvoorstel tegen dezelfde arbeidsvoorwaarden die op dat moment 

gelden moet doen. Waarbij de medewerker van in dit geval Sportfondsen zelf de keuze heeft om wel of niet 

over te gaan naar de nieuwe exploitant. 

Als gevolg van de gunning van de aanbesteding migreert het energiecontract van de binnensport- en sociale 

accommodaties weg bij Sportfondsen. Eventuele financiële gevolgen hiervan zijn op dit moment nog niet 

duidelijk. 
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Vraag 3. 

Op welke termijn wordt er met de betreffende verenigingen of contractanten gecommuniceerd over de 

wijzigingen? (Contractueel of anderszins). 

Antwoord 

De gemeente heeft de betreffende verenigingen en contractanten reeds op de hoogte gesteld dat per 

1 januari 2023 Optisport de nieuwe exploitant is over de gemeentelijke binnensport- en sociale 

accommodaties in gemeente Lansingerland. Aanvullend hebben zowel Optisport als Sportfondsen 

Lansingerland een e-mail gestuurd naar de verenigingen en contractanten. De wijziging van exploitant heeft 

geen contractuele gevolgen voor de betreffende verenigingen en/of contractanten.  

 

Vraag 4. 

Bent u bereid om voor de zomer van 2023 aan de raad een terug te koppelen wat de voorgang is van de 

wijziging in exploitant? 

Antwoord 

Ja, wij zijn bereid om voor de zomer van 2023 aan de raad een terugkoppeling te geven in de voortgang van 

de wijziging in exploitant. 

 

Wij verwachten dat we met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


